
Acta de la reunió de Consell Escolar de l’escola Joan Maragall
Sessió número: 1/2023-2024
Data: 13/11/2023
Horari: 16.45 h a 17.30 h
Lloc: Sala de mestres

Ordre del dia
1. Lectura i aprovació, si cal, de l’acta del Consell anterior.

2. Presentació i aprovació de la programació anual 2023-2024

3. Informacions diverses:

- Eleccions al consell escolar
- Beques menjador, escolarització i NEE
4. Torn obert de paraula

Desenvolupament de la sessió

1. S’aprova l’acta del Consell escolar anterior.

2. Programació general anual

Es comenta que aquest curs la programació és més breu, ja que les activitats i
projectes de continuïtat es presenten de forma més esquemàtica, donant
prioritat a les noves propostes i iniciatives que es posaran en marxa a partir
d’aquest curs.

Els projectes de continuïtat són l’EDC (Estratègia digital de centre),
PMOE-PROA+, aquest curs amb una dotació de 4.840,52 € del Fons propi i
3.601,33 € del fons MRR.

El projecte que s’ha posat en marxa aquest curs és l’ULAE (Usos lingüístics en
l’àmbit educatiu), amb un grup impulsor format per diferents membres del
claustre i amb l’assessorament del coordinador lingüístic de la zona.

Sense preguntes per part dels membres del Consell queda aprovada la
Programació general anual del curs 2023-2024.

3. Informacions diverses



ELECCIONS CONSELL ESCOLAR

Es convoquen les eleccions per renovar els membres del Consell escolar. Les
candidatures són les següents:

- Docents: renovació de 3 membres i 3 candidatures (Loli J., Alba P. i
Montse Z.). La taula electoral estarà formada per Beatriz N. (vocal 1) i Ester
G. (vocal 2). Suplent Marta M. (vocal 1); i Francesc Ll. (vocal 2).

Dia: 24 de novembre

- Famílies: renovació de 2 membres i 2 candidatures (Mònica C. i Sindy M.)
La taula electoral estarà formada per Ana S. i Omaima M. Suplents, Ana M.
i Juana R.

Dia: 24 de novembre

- PAS: surt la Eva C. i entra el Mario S.

- AMPA: continuarà com a representant l’Ana Sardón.

La representant de l’AMPA fa un incís donant les següents informacions:

- posar de relleu la poca participació i col·laboració de les famílies
en l’AMPA. Només 12 famílies, comptant les que pertanyen a la
Junta, van assistir a l'Assemblea general que es va fer el dia 3 de
novembre . Es mostra preocupació per la seva continuïtat com
associació dins de l’escola si no hi ha un canvi en la implicació de
les famílies.

- s’està modificant l’estatut per fer el canvi d’AMPA a AFA. S’ha
generat el certificat digital per facilitar tots els tràmits amb
l’administració.

- fa un recordatori de la celebració del 50 aniversari de l’escola. Es
faran activitats diverses, a porta tancada (26/4/2024 només pels
alumnes, i de portes obertes al municipi el 27/4/2024)

BEQUES

Ajuts inviduals de menjador del Consell comarcal del Vallès Oriental

● Han donat 95 ajudes, 47 del 70% i 48 del 100%.
● Com a novetat, a partir d’aquest curs, l’escola actuarà d’intermediària

dels pagaments entre el Consell comarcal i l’empresa de menjador,
introduint els ingressos i les despeses com a partida extrapressupostària
en el pressupost general de l’escola.

Ajuts d’escolarització de l’ajuntament

● S’han donat 107 ajuts.



● Durant el curs s’aproven alguns ajuts més fora de termini en funció de
les noves matrícules i la seva situació de vulnerabilitat.

● S’està valorant fer retornar a les escoles els ajuts concedits a alumnes
d’I3 i I4 que tinguin motxilla escolar.

Motxilles escolars (ajuts econòmics a alumnes NESE B)

● Aquest curs s’han aprovat 26 motxilles, 15 a I3 i 11 a I4. Amb aquest ajut
queda coberta la despesa d’escolarització d’aquests alumnes (material,
sortides, colònies, roba esportiva de l’escola). S’aclareix que no es pot
pagar amb aquests diners ni quota de l’AMPA ni activitats extraescolars.

Beques NEE del Ministeri de l’interior

● S’han presentat 9 sol·licituds.
● Aquest curs s’ha afegit un subsidi extra de 400€ per tots/es els/les

alumnes, independentment dels ingressos familiars, amb discapacitat
reconeguda, trastorns greus de la parla, trastorns de l’espectre autista,
altes capacitats des d’I3 fins a 4t de l’ESO.

4. Precs i preguntes

La directora pregunta al regidor sobre dues qüestions que estan parades i, de
les quals, ja teníem la conformitat del consistori:

- Cortines d’Infantil
El representant de l’ajuntament comenta que ja estan tots els informes i que la
partida econòmica ja està pressupostada. Només falta el vist-i-plau de la
intervenció.

- Tendals del pati de primària
En aquest tema, el regidor explica que estan pendents d’una subvenció referent
a les millores d’eficiència energètica i climàtica. Un cop rebuda (ja està
pressupostada com a subvenció finalista) posaran els tendals a la nostra escola
i també a la Sagrada família (SAFA).

El regidor afirma que tant els tendals com les cortines estaran posats/des per
l’estiu del 2024.

El representant de l’ajuntament informa que aquest curs es posarà en marxa el
Pla Educatiu de l’entorn. Ja ens aniran informant del procés i de les activitats
que es faran i en les quals podrem participar. Els farà l’assessorament el Jordi
Granell referent del Centre de recursos pedagògics del Vallès Oriental (CRP).



Per últim, s’informa que en breu s’enviarà a les famílies un mail amb les dates
del festival de Nadal: 19 de desembre. Al matí, Educació infantil, cicle inicial i
cicle mitjà; i a la tarda, cicle superior.

En aquest mail també es comunicarà que des de l’escola no es farà cap
gravació de les actuacions dels infants. Les famílies podran fer gravacions,
però per ús personal i sense fer difusió a les diferents xarxes socials,
respectant els drets d’imatge de tot l’alumnat. En cas d’incompliment, la
responsabilitat recaurà en la persona o persones que contravinguin la norma.

Sense cap intervenció, la presidenta aixeca la sessió de la qual, com a
secretària, estenc aquesta acta.

La secretària Vist i plau, la directora
Lidia Villarroel Garrigós Gemma Requena Colominas


